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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-4 
Rijeka,  20. 2. 2020. 
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
13. sjednica VMO Belveder održana je 19. veljače 2020. (srijeda) početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
 
Usvajanje zapisnika s 12. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Informacija o radovima po prioritetima iz 2020. godine  
2. Zahtjev građana 
3. Razno 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad.1 
Predsjednica je izvijestila vijećnike o izlasku na teren s gosp. Kurilićem iz Rijeka prometa d.d. na 
zahtjev građana a vezano za izgradnju upojnog bunara i sanaciju oborinske rešetke kod zgrade 
Silvija Bačića 19.  
Navedeni radovi bili su utvrđeni u Prioritetima MO Belveder za 2020. godinu s predviđenim 
iznosom sredstava od 25.000 kn. 
Međutim, kako su stanari radove izveli iz svojih sredstava stavka se ne može realizirati iz sredstava 
Prioriteta već je za isti iznos potrebno odrediti zamjensku stavku. 
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Predsjednica je za zamjensku stavku predložila nastavak sanacije nogostupa u ulici Moše 
Albaharija od k.br. 15 do 21 gdje su u tijeku radovi na sanaciji nogostupa od k.br. 13 do 15 po 
Prioritetima za 2019. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća i usvaja zamjensku stavku za Prioritete 2020.  

– nastavak sanacije nogostupa u ulici Moše Albaharija od k. br. 15 do 21. 
 
U nastavku predsjednica je upoznala vijećnike s realizacijom zaostalih Prioriteta iz 2019. Na ulazu 
u igralište Campetto postavljena je pregrada za vozila i motocikle. U parku iznad Omladinskog 
igrališta izvodi se prva faza uređenja staze i platoa za sprave. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
 
 
Ad.2  
Predsjednica je izvijestila prisutne o pristiglim zahtjevima građana. 

a) Prometna problematika u ulici Stube Marka Remsa kod k. br. 15. Zatražena je sanacija 
asfalta na ulazu u ulicu iz Tizianove, postavljanje prometnog ogledala i stupića za 
sprečavanje nepropisnog parkiranja. Dopis je proslijeđen Rijeka prometu d.d. od kojeg je 
dobivan odgovor vezano za sanaciju asfalta koja će se izvršiti iz sredstva redovnog 
održavanja. 
 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
b) Postolja za kante za smeće u ulici Ruđera Boškovića kod k. br. 2. Zatraženo je postavljanje 

postolja za postojeće kante i dvije dodatne za razdvajanje otpada na početku ulice. Vijeće je 
suglasno s prijedlogom te će se Čistoći d.o.o. uputiti dopis da izvrši traženo. 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
 
Ad.3 
Član vijeća gosp. Fumić istaknuo je problem buke od zaobilaznice u ulici Franca Prešerna koja će 
biti izražena i kod novog stambeno-poslovnog kompleksa Novi Belveder čija je izgradanja započela 
na prostoru ex. Instalatera.  
Predsjednica je izvijestila prisutne o predavanju održanom 2018. godine u vijećnici na kojem su 
mjesni odbori upoznati s „Kartom buke Grad Rijeke“. U izradi projekta izvršena su mjerenja koju su 
pokazala znatnu razinu buke na navedenoj lokaciji koja trenutno nije na prioritetnoj listi jer nije bilo 
zahtjeva za postavljanje bukobrana. 
Nakon rasprave vijeće je ocijenilo da je potrebno pokrenuti inicijativu za izgradnju nastavka 
bukobrana na zaobilaznici od „eševa“ do novog izlaza za Kozalu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo odluku o pokretanju inicijative za nastavak 

izgradnje bukobrana na zaobilaznici. 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


